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DAQIIQADA RASMI AH EE GUDDIGA DUGSIGA BOSTON 

CIIDAMADA QABSASHADA DUGSIYADA IMTIXAANKA 
 

Juun 29, 2021 

 

Guddiga Imtixaanka Dugsiyada Boston waxay qabteenshir fog Juun 29, 2021 saacadu markay 

ahayd 5 p.m. ku saabsan Zoom. Wixii macluumaad dheeraad ah oo ku saabsan mid ka mid ah 

shayada hoos ku taxan, booqo https://www.bostonpublicschools.org/esataskforce, iimayl ugu dir 

feedback@bostonpublicschools.org ama wac Gudiga Dugsiyada Boston (617) 635-9014. 

 

SOO XAADIRAYAASHA   

 

Xubnaha Kooxda Hawl-wadeenka ee Imtixaanka Oggolaanshaha Dugsiyada ee joogay: 

Gudoomiye Michael Contompasis; Gudoomiye Tanisha Sullivan; Samuel Acevedo; Acacia 

Aguirre; Simon Chernow; Matt Cregor; Tanya Freeman-Wisdom; Katherine Grassa; Zena Lum; 

Samuel Acevedo; Rachel Skerritt;  Rosann Tung; and Tamara Waite. 

 

Xubnaha Kooxda Hawl-wadeenka Imtixaanka Oggolaanshaha Dugsiyada ee Maqanaa: Midna. 

 

Shaqaalaha Jooga ee BPS: Monica Roberts, Madaxa Ardayda, Horumarka Qoyska iyo Bulshada; 

iyo Monica Hogan, Agaasimaha Sare ee xafiiska Macluumaadka iyo Isla xisaabtanka. 

 

DUKUMIINTIYADA LASOO BANDHIGAY 

 

Ajandaha 

 

 

FURITAANKA KULANKA 

Mudane Contompasis ayaa furay kulanka. Waxa uu ku dhawaaqay in adeegyo tarjumaad isku 

mar ah lagu heli karo Isbaanish, Haitian Creole, Boortaqiis, Cabo Verdean, Soomaali, 

Fiyatnaamiis, Cantonese, Mandarin, Carabi, iyo Luqadda Calaamadaha Ameerikaanka (ASL); 

Turjubaanka ayaa is baray waxayna ku bixiyeen tilmaamo afkooda hooyo sida loo heli karo 

tarjumaad isku mar ah iyagoo bedelaya kanaalka Zoom. 

https://www.bostonpublicschools.org/esataskforce
mailto:feedback@bostonpublicschools.org
https://www.boston.gov/public-notices/15757701
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Marwo Parvex ayaa yeeriyay dadka. Mudane Chernow, Dr. Freeman-Wisdom, Marwo. Skerritt, 

Marwo Sullivan, iyo Marwo Waite ayaa yimid kadib yeerinta. Dhammaan xubnaha kale ayaa 

joogay. 

DOODA 

 

Marwo Hogan waxay soo koobtay doodahooda maalin ka hor, Isniinta Juun 28-keeda. Xubnahan 

ayaa gacan ka gaystay iyagoo ku daray xogta maqan.  

 

Marwo Sullivan waxay sheegtay in la-guddoomiyeyaashu ay heleen jawaab celin badan oo ku 

saabsan habka qoondaynta kuraasta 100% ee kuraasta iyadoo la raacayo darajada tooska ah ee 

heerarka tirakoobka, maadaama uu jiro rabitaan ay dadka qaarkiis u qabaan inay helaan 20% 

kursi magaalada oo dhan ah. Waxay u furtay dooda. 

 

Mudane Cregor waxa uu sheegay in aanu u malaynayn in aanay ardaydu kala qaybin. Dhanka 

kale, wuxuu ogolaaday in 20% -80% kala qaybsanaantu ay muujin karto maxkamadda in 

qorshaha uusan asal ahaan ku xirneyn jinsiyad, ama aqoonsi kale.  

 

Mudane Acevedo ayaa sheegay in xitaa haddii uu u codeeyo 100% qoondada kuraasta, uu ku 

raaci doono 20% -80% kala qaybsanaanta maadaama uu ahaa go'aan ammaan ah. Dr. Tung waxa 

uu ogolaaday in 20%-80% kala qaybsanaantu ay u dhaqaajisay dhanka hadafkooda balse ay wax 

wanaagsan samayn karaan. 

 

Marwo Sullivan waxa ay ku celisay in ay caddahay waxa 20% ee kuraastu ay matalaan oo aanay 

ku qanacsanayn in ay ogaadaan in ay dhab ahaantii ku saabsan tahay dakhliga sare, hal xaafad, 

iyo mid gaar ah oo isir ahaaneed. Waxa ay sidoo kale sheegtay in hadii ay doonayaan in 20% 

kuraasta magaalada oo dhan ay u daayaan dadka doonaya in ay sii wadaan xaalada jirta, ay 

aaminsan tahay in guddiga loo xilsaaray uu yareeyo dhibaatada ay u geysan karto qaar ka mid ah 

ardayda nugul. 

 

Marwo Skerritt waxa ay sheegtay in ay la tahay in marka la eego tusaha faqriga sare iyo cabbirka 

heerarka heerarka, ardayda ugu sarraysa ay u badan tahay in ay heli doonaan si kasta.  

 

Mudane Contompasis waxa uu soo jeediyay in haddii ay raacaan 20%-80%, waa inay lahaadaan 

tusaha faqriga ee 10 dhibcood arday kasta oo dhigta dugsi leh heerka faqriga 50% ama ka 

sareeya. Ardayda hoylaawayaasha ahaa, Waaxda Carruurta iyo Qoysaska (DCF) , ama 

Maamulka Guryeynta Boston (BHA) waa inay helaan shan dhibcood oo dheeraad ah. 

 

Xubnuhu waxay galeen dood adag oo ku saabsan soo jeedinta.  

 

Mudane Cregor waxa uu soo koobay "Waalidiinta ku lug leh Dugsiyada Beesha v. Seattle School 

District No. 1" oo sharaxay saamaynta sharci ee go'aankan maxkamada ee shaqada Ciidanka 

Task. Waxa uu sheegay in uu u maleynayo in qorshahan, xitaa 100% kuraasida loo qoondeeyay, 

uu leeyahay mawqif wanaagsan oo sharci ah maadaama uusan qorshuhu ahayn mid ku xiran 
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jinsiyad ama xaafad gaar ah. Wuxuu intaas ku daray in ay koox ahaan ku gaareen is-afgarad aad 

u qiimo badan.  

 

Marwo Sullivan waxa ay sheegtay in ay jiraan dad aan doonayn in Guddi Hawleedku guulaysto, 

gabadh ahaan iyo ka faa'iidaystaha dhaqdhaqaaqa xuquuqda madaniga ah ay ogaatay in aanay 

tani ahayn wax cusub oo aan la joojin karin. Waxay si cad u sheegtay in 20% wada hadalku ahaa 

mid siyaasadeed oo ay aad u caddaatay cidda ay ka faa’iidaysanayso. Waxay sheegtay inay heli 

karto 20% laakiin aan la helin nooc ka mid ah qodobbada yaraynta, taas oo noqon karta 15 qodob 

ee uu soo jeediyay Mudane Contompasis. Waxay ku celisay fikradda 20%-80% kursi oo leh 15 

dhibcood kor u kaca ee ardayda hoylaawayaasha ah, ku jira xabsiga DCF, ama ku nool guryaha 

BHA, sababtoo ah taasi waxay siinaysaa ardayda aadka u nugul fursad dagaal si ay u galaan 

20 %. 

 

Mudane Contompasis ayaa u sheegay xubnaha in ay saameyn xun ku yeelan karto degmada 

haddii aan lagu darin 20% kursi ee magaalada oo dhan. Waxa uu intaa ku daray in 

Guddoomiyayaashu ay garwaaqsadeen in tani ay tahay go’aan maslaxad weyn leh. Waxa kale oo 

uu sheegay in dhibcaha lagu daro dadka aadka ugu nugul Dugsiyada Dadweynaha Boston ay 

siinayso fursad ay ugu yaraan ka dhigaan 20% qaybta. 

 

Marwo Lum waxa ay sheegtay in haddii siyaasadaha go’aanka siyaasaddu ay ka badan yihiin 

guddiga dugsiga marka loo eego guddiga shaqada, waa in ay u ogolaadaan guddiga dugsiga in ay 

go'aan ka gaaraan oo aysan u ogolaan guddiga hawsha.   

 

Mudane Cregor waxa uu sheegay in Guddi Hawleedku ay u soo jeedin doonaan Guddiga 

Dugsiga oo muujinaya inay dhegeysteen oo ay ku dareen jawaab-celinta ardayda iyo fadhiyada 

dhegeysiga bulshada iyo faallooyinka dadweynaha. Soo jeedintani waxay tusi doontaa shaqada 

iyo fikirka ay xubnaha Guddi Hawleedku qabteen. Waxa uu sheegay in uu taageeri karo qaabka 

cusub ee la soo jeediyay oo uu u maleeyay in waxa ay qabteen Guddi-hawleedku ay ahaayeen 

kuwo wax ku ool ah oo la aqoonsaday in lagu sameeyay aragtida hoggaanka NAACP ee 

arrimaha ku saabsan sugidda sinnaanta waxbarashada dhammaan dhalinyarada Boston. . 

 

Marwo Lum waxay sheegtay diiwaanka inay rabto inay hubiso inaysan lumin fursada ay ku 

riixayaan baqshadda wax yar oo ku saabsan qaababka nidaamka ee ay isku dayayeen inay ka 

gudbaan.  

 

Mudane Chernow ayaa jahawareer ka muujiyay sida uu nidaamkaasi u shaqeeyo maadaama uu u 

maleeyay inay go’aankaas gaareen xubno ka tirsan guddiga shaqada, wuxuuna is-weydiiyay 

halka ay 24-kii saac ee lasoo dhaafay ay ka yimaadeen dib u dhac aan la garanayn.  

 

Dr. Freeman-Wisdom waxay sheegtay inay dareentay raaxo la'aan iyada oo og inay jiraan 

awoodo ka baxsan go'aankooda. Waxa ay sidoo kale muujisay sida ay uga xuntahay 

buundooyinka fasalka imtaxaanka ee ardayda Dugsiga Dadweynaha Boston.  
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Marwo Skerritt ayaa soo jeedisay in laga hadlo sanad dugsiyeedka 2022-2023 waxayna soo 

jeedisay qaab la mid ah kan 2023-2024 marka laga reebo qiimeynta. Dhammaan xubnuhu waxay 

ku heshiiyeen soo jeedintan. 

 

Dr. Tung wuxuu soo jeediyay talooyinka dheeraadka ah ee soo socda: si loo bixiyo dhammaan 

macluumaadka ku saabsan siyaasadda oggolaanshaha cusub ee dhammaan luqadaha hooyo, 

labadaba online iyo kuwa daabaca; la socodka sannadlaha ah ee codsadayaasha, casumaadaha, 

ardayda diiwaan gashan ee koox ahaan loo kala saaray iyo dirista dugsiga; iyo sidoo kale jawiga 

dugsiga iyo sahannada caafimaadka maskaxda ee ardayda. Waxay kaloo sheegtay inay jeclaan 

lahayd in cilmi-baadhis la barbar dhigo kooxihii laga bilaabo 2020 iyo wixii ka dambeeya.  

 

Mudane Cregor waxa uu soo jeediyay in la isticmaalo celceliska shanta sano ee isdiiwaan galinta 

ardayda si waalidiinta, ardayda, iyo kuwa kale u ogaadaan waxa laga filayo sida dugsigooda loo 

tixgaliyo.  

 

Mudane Contompasis wuxuu ku daray dib u eegis saddex ilaa shan sano ah. Marwo Nagasawa 

waxay soo jeedisay in arday badan lagu daro koox hawleed mustaqbalka ah, gaar ahaan ardayda 

dugsiyada aan imtixaanada gelin.  

 

Marwo Sullivan waxay sheegtay in talooyinkani ay dheer yihiin taageerada ardayda la ogolaado 

xilliga xagaaga, iyo sidoo kale maalgelinta Fananka Luuqadda Ingiriisiga (ELA) iyo xisaabta ee 

heerarka fasallada hoose si wax looga qabto u-diyaargarowga iyo helitaanka adag ee ardayda 

Dugsiyada Dadweynaha Boston. 

 

Marwo Skerritt waxa ay ku dartay BPS si ay u tixgaliyaan saamaynta waxka bedelka siyaasada 

qiimaynta iyo saamayntooda. Marwo Grassa waxay soo jeedisay in la yeesho macalimiin dugsi 

hoose iyo sare oo ah koox hawleed mustaqbalka. 

 

Marwo Contompasis ayaa mar kale ku boorisay xubnaha in ay gaaraan is afgarad ku aaddan 20% 

kuraasta magaalada oo dhan.  

 

Marwo Aguirre ayaa qiratay inta ay le’egtahay shaqada ay qabteen, waxayna muujisay sida ay 

uga xun tahay in markii ay is afgarad gaareen ay dib ugu laabtaan go’aankooda, balse ay ku 

kalsoon tahay talada ay soo jeedinayaan.  

 

Xubnuhu waxay soo mareen talooyinka waxayna ka doodeen nidaamka dhibcaha. 

 

Marwo Aguirre ayaa wax ka waydiisay ardaydii ka soo guurtay faqriga sare una guuray dugsi 

saboolnimo hoose. Xubnuhu waxay go'aansadeen in dugsiga lagu go'aamin doono iyadoo lagu 

salaynayo dugsiga u soo gudbiya kaadhka warbixinta ardayga, ha ahaado fasalka 5aad ama 6aad. 

 

Marwo Sullivan waxa ay waydiisay haddii La-gudoomiyayaashu ay soo jeedin karaan talo iyaga 

oo ka wakiil ah Hawl-wadeenada, 70%-30% habka, 20%-80% kursi qoondaynta tooska ah, oo 

leh 10 dhibcood ardayda dhigata dugsiga saboolnimada sare, ama 15 dhibcood oo loogu 

talagalay DCF, hoylaawayaasha, iyo ardayda BHA. 
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Mudane Cregor ayaa ku raacay. Dr. Tung ayaa ka soo horjeesatay iyadoo sheegtay inay u doode 

ahaan iyo dhaqdhaqaaqe aanay u hogaansami karin cadaadis siyaasadeed. Dr. Freeman-Wisdom, 

Mudane Chernow, iyo Marwo Nagasawa ayaa iyaguna diiday.  

 

Marwo Aguirre ayaa sheegtay in ay u janjeersatay diidmo balse ay ka labalabaysay cawaaqibka 

siyaasadeed ee ka dhashay awgeed. Waxay kaloo la yaabtay cawaaqibka ka dhalan kara haddii 

ay ku taliyaan 100%.  

 

Marwo Sullivan ayaa sharaxday habka talada iyo gudiga dugsiga ansixinta siyaasada.  

 

Marwo Lum ayaa la yaabtay sababta 100% uu miiska uga maqan yahay, Mudane Contompasis 

wuxuu sheegay in labada gudoomiye ay sameeyeen dadaal kasta oo ay ku cadeynayaan 

dhibaatada soo jeedintaas. 

 

Xubnahan ayaa ka hadlay suurta galnimada in Guddiga Dugsiga la siiyo laba talo. Dr. Tung 

wuxuu xasuusiyay xubnaha in haddii guddiga dugsigu helo labada talo oo aanu go'aan ka 

gaadhin, siyaasaddu waxay ku dhici doontaa siyaasadii ka hor cudurka faafa. 

 

Marwo Aguirre ayaa sheegtay in ay dhibsatay in 20%-80% lagu soo rogay Guddiga Task Force 

ka dib markii ay ku gaareen is afgarad saacado badan oo shirar ah. 

 

Marwo Sullivan ayaa sheegtay in ay tahay in ay qaataan go'aanka ugu fiican si ay u daboolaan 

dacwada, waxayna sheegtay in haddii ay tahay 100% ama 20% -80% ay horay u sii wadaan 

degmada, abuurista fursado badan oo caruur badan oo Boston ah, iyo caawinta. si ay u xoojiso 

dugsiyada oo sidaas darteed waxay u malaynaysay inay buuxinayaan waajibaadkooda. 

 

Marwo Grassa waxa ay sheegtay in aanay ku qanacsanayn soo jeedintan laakiin waxa ay 

sheegtay in ay ugu horrayn ka fikirayso carruurta, oo haddii talo-bixinta ay dhaafi waydo oo ay 

dib ugu noqoto siyaasaddii kahor-Covid, ay cawaaqib xun ku yeelan doonto carruurta. 

Sababahaas dartood, waxay taageertay talada la soo jeediyay. Dhowr xubnood ayaa ku raacay 

Marwo Grassa.  

 

Mudane Contompasis ayaa u mahad celiyay dhammaan xubnaha, wuxuuna muujiyay sida uu ugu 

faraxsan yahay ra'yigooda. Waxa uu qiray in ay niyad jabsan yihiin balse waxa uu ka codsaday 

in ay ku kalsoonaadaan waxa ay isku dayayaan in ay ku guulaystaan Gudoomiyaasha.  

 

Mudane Cregor waxa uu sheegay in Magaaladu ay ka codsanayso xubnaha inay si fagaare ah uga 

doodaan Zoom si ay u dhawraan Shuruucda Shirarka Furan oo saacado ah si loo helo 

mas'uuliyiinta la soo doortay ee deegaanka oo miisaankooda ku jira, iyo inay ka xishoodaan inay 

ciyaaraan siyaasadda Boston iyada oo aan loo baahnayn. jebinta shuruuc kasta iyadoo la saarayo 

dhammaan mas'uuliyadda Guddi Hawleedka. Waxa uu sheegay in loo baahan yahay in 

diiwaanka lagu qoro in aadan dadka ka dalban karin in ay ka tanaasulaan shaqadooda iyo 

waqtigooda qoyska, lagu sameeyo dhaleeceyn nooc kasta ah, kadibna aad dareento wanaag.  
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Marwo Lum ayaa waydiisay waxa ka iman kara soo jeedinta qoondaynta 100% ee kuraasta. 

Mudane Contompasis waxa uu ku jawaabay in waxyaaluhu ay yihiin wax aanay doonayn inay 

arkaan. Wuxuu waydiiyey kuwii diidanaa inay go’aankoodii beddeleen. 

 

Marwo Sullivan waxay u sheegtay xubnaha inay ka caawiyaan sidii ay u gaadhi lahaayeen 

hawsha loo igmaday, mana waydiisanayso xubnaha inay ogolaadaan talada siyaasadda, laakiin 

ay u oggolaadaan wada-guddoomayaasha inay u soo bandhigaan Guddiga Dugsiga iyagoo ka 

wakiil ah Hawl-wadeenka. 

 

Marwo Aguirre ayaa sheegtay in talada ay ahayd mid wanaagsan balse ay ka fiicnaan lahayd. 

Waxay rabtay in ay diiwaanka ku jirto in xubnuhu aysan ku qanacsanayn daqiiqadihii ugu 

dambeeyay ee cadaadis siyaasadeed oo la saaray Guddiga Hawl-wadeenka ah. 

 

Mudane Acevedo waxa uu sheegay in xaalada ay wajahday lacag eber ah oo u dhaxaysa in aan la 

horumarin shaqada Ciidanka Task-ka iyo in ay si khaldan u gutaan waajibaadkooda. Wuxuu door 

biday inuu fasax bixiyo  

in ay xaq u sameeyaan carruurta. 

 

Dr. Tung waxa ay sheegtay in iyada oo laga tira badan yahay, aanay awood u lahayn in ay hor 

istaagto talada la soo jeedinayo, waxaanay ka codsatay suurtogalnimada in ay fikradeeda 

khilaafsan kula wadaagto shirka Guddiga Dugsiga. Mudane Contompasis wuxuu sheegay inay 

fariinta u gudbin doonaan maamulaha guud.  

Mudane Chernow ayaa sidoo kale ka soo horjeestay oo sheegay in uu dareemayo in wax la isku 

afgartay aysan wax macno ah lahayn, maadaama fikradaha kuwa aan ku jirin kooxda Hawl-

wadeenka ay ka awood roonaadeen ra'yiga kooxda, haddana ay wadaan go'aankooda. Waxa uu 

sidoo kale sheegay in uusan waxba ka qabin ka mid noqoshada ra'yiga diidmada ee laga tirada 

badan yahay. 

 

Marwo Nagasawa waxay sheegtay inay ixtiraamayso in siyaasadda la soo jeediyay ay noqon 

doonto talada, waxayna u malaynaysay inay noqon doonto tallaabo hore loo qaaday, laakiin 

rikoodhka, waxay rabtay inay ka soo horjeedo oo ay fahamtay in diidmadeedu ay calaamad u 

tahay. 

 

Dr. Freeman-Wisdom waxay sheegtay in ra'yigeedu aanu isbeddelin.  

 

Marwo Sullivan waxay soo gabagabaysay inay soo bandhigi doonaan talada iyo sidoo kale inay 

hubiyaan inay jirto fursad bayaan ah oo lagu qabanayo diidmada. Waxa kale oo ay sheegtay in 

ay muhiim tahay in la caddeeyo in taladaasi ay dhaaftay kharashkii laga rabay oo ay ka 

caawinayso degmada iyo magaaladaba in ay hore ugu sii socdaan is dhexgal iyo fursad 

balaadhan. 

 

Mudane Contompasis wuu aqbalay oo wuxuu sheegay inay dhammeeyeen hawshooda. Waxa uu 

u mahad celiyay cid kasta oo hawsha qayb ka ahayd, oo wakhtigooda galiyay, kuna dhiiraday 

inay soo jeediyaan wax u baahan horumar. Waxa uu ku dhiiri galiyay xubnaha in ay ka 
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digtoonaadaan in shaqada iyo talooyinka la soo jeediyay la joogteeyo laguna hormariyo 

maadaama ay sax tahay.  

 

FAALLO GUUD EE DADWEYNAHA 

 

● Mimi Lai, degane Roslindale, Waalidka Dugsiga Hoose ee Henry Grew, ayaa ka marag 

kacay dhibcaha dheeraadka ah ee dugsiyada saboolnimada sare iyo guryaha BHA, 

Qaabka Tirakoobka Chicago, iyo wax bakhtiyaanasiib ah. 

● Cindy Tower-Loewen, degane Marblehead, Kooxda Cadaalada Jinsiyadda, Golaha La-

talinta Waalidiinta Waxbarashada Gaarka ah ee Marblehead, xubin ka ah NAACP Branch 

Boston, ayaa uga mahadcelisay xubnaha Hawl-wadeenada shaqadooda. 

 

FAALOOYINKA XIRITAANKA 

 

Guddoomiyeyaasha ayaa u mahadceliyey xubnaha iyo shacabka. Marwo Sullivan ayaa 

waydiisay xubnaha haddii ay haystaan ereyo u dambeeya ka hor dhammaadka kulanka. Marwo 

Lum waxa ay sheegtay in ay doonayso in la diiwaan geliyo in xubnahaasi la isku afgartay in la 

isku afgarto, isla markaana la isku afgartay. 

 

Dr. Tung waxay ka faa'iidaysatay fursad ay kula wadaagto qayb ka mid ah qaab-dhismeedka ay 

ku samaysay iyada oo dareentay inay u baahan tahay in la fahmo mowqifkeeda. Waxay muujisay 

in ay u baahan yihiin xal sinnaan iyo caddaalad labadaba, iyo in xal-u-helidda caddaaladdu ay 

wax ka qabtaan helitaanka iyo fursadda halka xalalka caddaaladdu ay wax ka qabanayaan 

sababta keentay caddaalad-darrada. Tani waxay ahayd sababta ay u taageeri doonto talo kasta oo 

ay ku jirto imtixaan la'aan ama bakhtiyaanasiib ama labadaba maadaama dhammaan 

xulashooyinka kale lagu hagaajiyay sinnaanta, laakiin ay ilaalisay sababta asaasiga ah ee 

caddaalad-darrada.  

 

Mudane Chernow waxa uu sheegay in ay sharaf u ahayd in aan ka mid noqdo Hawl-wadeenada. 

Waxa uu sheegay in daah-furnaanta awgeed uu doonayo in uu caddeeyo in maalin ka hor aysan 

isfaham buuxa ka helin maadaama uusan si buuxda ula socon qorshaha. He said he had issues 

with testing and how it worked in the level of systemic oppression and racism in the country that 

goes beyond just the school system so he could not in good conscience support either 

recommendations. Waxa uu hadalkiisa ku soo gaba gabeeyay in uu aad uga mahad celinayo 

wada hadalka iyo waayo aragnimada ay tani u keentay. 

 

Mudane Contompasis ayaa ardayda u rajeeyay wanaag. 

 

Mudane Cregor waxa uu u mahadceliyey Guddoomayaasha, xubnaha, turjubaannada iyo 

shaqaalaha. Marwo Sullivan ayaa uga mahadcelisay xubnaha iskaashiga, hoggaanka iyo sida ay 

uga go'an tahay carruurtooda iyo magaalada. Waxay sidoo kale u mahadcelisay turjubaanada, 

Marwo Parvex, Marwo Hogan, Marwo Roberts, iyo Boston Planning & Development Agency 

(BPDA) taageeradooda.  



Shirarka fogaan ahaaneed ee hawl-wadeenada Imtixtaanka ogolaanshaha dugsiyada  
Zoom  
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Waxay ku soo gabagabeysay iyadoo sheegtay inay aaminsan tahay inay qabteen shaqo 

wanaagsan, ayna ku rajo weyn tahay inay u adeegto sidii kicinta shaqo dheeraad ah oo u baahan 

inay ka dhacdo Dugsiyada Dadweynaha Boston.  

 

HABRAACA 

 

Abaaro 8:33 p.m., Guddigu waxay si aqlabiyad ah ugu codeeyeen, yeeritaan ahaan, in la hakiyo 

shirka. 

 

Attest: 

 

 

 

Lena Parvex 

Kaaliyaha Maamulka 


